
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XI/2025 

XI Sesja w dniu 26 marca 2025  

Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Andrzej Florczyk 

6. Karol Jóźwiak 

7. Radosław Kiwilsza 

8. Agnieszka Kościelska 

9. Halina Lichołat 

10. Daniel Paczuski 

11. Adam Piech 

12. Magdalena Romanek 

13. Andrzej Szczerbiak 

14. Piotr Walczak 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Wioletta Bednarczyk - Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary,  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary,  

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 12 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach, która odbyła 

się 26.02.2025 r. 

 



Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach, która odbyła się 

26.02.2025 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, 

Magdalena Romanek, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Protokół z X Sesji Rady Miejskiej w Młynarach został przyjęty jednomyślnie. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz, odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 27 lutego 2025 r.  

do 26 marca 2025 r. 

Pani Burmistrz poinformowała w jaki sposób odbył się mecz na stadionie w Młynarach oraz 

zdementowała informacje, że za obecność policji na stadionie nie odpowiada burmistrz tylko 

kibice, którzy znaleźli się na liście za swoje zachowanie podczas innych meczy. Komendant 

Policji z Olsztyna zdecydował, że mecz odbył się w asyście służb policyjnych. Taka asysta 

policji będzie również na kolejnych meczach Klubu Syreny. Odniosła się do remontu 

stadionu. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o spółdzielnie energetyczne i zapytał, co z tego wynika. 

Pani Burmistrz odmówiła temat tworzenia spółdzielni energetycznych.   

Pan Tadeusz Wandrowski poprosił, żeby zarząd Syreny spotkał się z Radnymi i przedstawił 

swoje oczekiwania. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że po tym, co się stało podczas ostatniego meczu, powinna 

sama spotkać się z przedstawicielem klubu, przedstawicielami kibiców, a także z rodzicami 

dzieci uczęszczających do klubu. O wyniku rozmów Radni zostaną poinformowani. Dodała, 

że na spotkanie z radnymi można zaprosić przedstawicieli klubu. 

 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radna Magdalena Romanek zapytała na jakim etapie jest wykonanie projektu drogi 

wojewódzkiej 505 w m. Błudowo. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że popisane zostało porozumienie z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich dotyczące przygotowywania specyfikacji. Zostanie ogłoszony przetarg na 



przygotowanie dokumentacji projektowej. W planie budżetu na 2026 r. zostanie ujęte 

wykonanie dokumentacji projektowej przez wieś Błudowo. 

 

O godz. 15:07 wyszła Radna Elżbieta Goryszewska. Od tej pory na posiedzeniu obecnych 

było 11 radnych. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków sołtysów. 

 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Młynarach za 2024 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o odczytanie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Młynarach za 2024 rok 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach za 2024 rok. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach pogratulował komisji wykonania planu, życzył 

100% wykonania planu w kolejnym roku. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła obie uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekty obu uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/81/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025-2036, 

została podjęta jednogłośnie. 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/82/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie. 

 

c) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekty uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Młynary,  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/83/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Młynary, 

została podjęta jednogłośnie. 

 

d) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekty uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/84/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

 

e) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 



zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekty uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie uchwały. 

Pani Burmistrz dodała, że Gmina Młynary pozyskała dodatkowe dofinansowanie w 

wysokości 5 tyś zł. na sterylizację zwierząt. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/85/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie. 

 

f) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Radosława Kiwilszę Sołtysa Sołectwa 

Młynary o omówienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekty uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Pan Radosław Kiwilsza omówił uchwałę. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał w jaki sposób będą pozyskiwane środki na odnowę 

miejscowości. 



Pan Radosław Kiwilsza odpowiedział, że program zakłada możliwość pozyskiwania środków 

w ramach tzw. miękkich projektów. Sołectwo Młynary będzie musiało partycypować w 

kosztach projektów. Jeśli będą to większe projekty, to będzie to wymagało uzgodnień z Radą 

i Panią Burmistrz.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że środki na finansowanie zadań sołeckich będą pochodziły z 

KPO. Wkrótce rusza nowa perspektywa, dzięki której będzie można sięgnąć po środki. 

Wkłady własne do projektów będą pochodziły ze środków z funduszu sołeckiego Sołectwa 

Młynary.  

 

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że działania na terenie Młynar służą wszystkim 

sołectwom i wszystkie sołectwa mogłoby dołożyć środki finansowe do takich działań 

Sołectwu Młynary. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że każde sołectwo może uczestniczyć w takiej inicjatywie, ale 

nie można angażować innych sołectw do działań w swoim sołectwie.  

 

Pan Andrzej Florczyk dodał, że plany odnowy służą danej społeczności i realizowane są w 

oparciu o przygotowaną strategię. Jest to samodzielne działanie z przeznaczeniem dla danej 

społeczności. Powinni radzić sobie sami. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zaapelował do społeczeństwa o udział w życiu społecznym 

sołectwa. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że sołectwo Młynarska Wola ma dużą szansę na stworzenie 

planu odnowy miejscowości, wystarczy tylko znaleźć dobrego lidera, a wówczas też będzie 

mogło pozyskiwać dodatkowe środki niż tylko z funduszu sołeckiego. 

 

Pan Radosław Kiwilsza odniósł się do słów Radnego Tadeusza Wandrowskiego i potwierdził, 

że działania podejmowane w Młynarach służą mieszkańcom całej gminy, a nie tylko 

mieszkańcom sołectwa Młynary. Podał jako przykład budowę wiaty w parku za młynem. 

Dodał, że będzie ponawiał prośbę, aby inne sołectwa partycypowały w kosztach organizacji 

Dożynek Gminnych, bo jest to impreza dla mieszkańców całej gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/86/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Młynary, została podjęta jednogłośnie. 



g) utworzenia mieszkania treningowego i wspomaganego oraz określenia zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówiła uchwałę. 

 

Pan Andrzej Florczyk wyraził swoje zdanie, że jest to mieszkanie dla osób, które będą uczyły 

się radzić sobie w życiu, dlatego mieszkanie o takim charakterze powinno mieć inna 

lokalizację. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie ma innej możliwości. Mieszkańcy naszej gminy mieszkają 

też na wsi. Są też osoby, które wolą mieszkać na wsi niż w mieście. Gmina nie ma innych 

lokali do dyspozycji. Jeśli pojawi się taka możliwość to zostanie wskazane inne mieszkanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

utworzenia mieszkania treningowego i wspomaganego oraz określenia zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/87/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

utworzenia mieszkania treningowego i wspomaganego oraz określenia zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach, została podjęta jednogłośnie. 

 

h) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, jakiej działki dotyczy uchwała. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, 

Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Adam Piech, Magdalena Romanek, Piotr Walczak, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Goryszewska, Małgorzata Dzięcioł, Daniel Paczuski, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr XI/88/2025 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 26 marca 2025 roku w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Pani Burmistrz na wniosek odpowiedziała 

na bieżąco. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał o konieczności składania oświadczeń 

majątkowych przez Radnych. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski podziękował, za profesjonale podejście do wycinki zakrzaczeń na 

terenie Sołectwa Młynarska Wola. Zapytał, czy rowy też zostaną wyczyszczone. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że rowy zostanę pogłębione i odmulone. Poinformowała, że 

zakończył się przegląd dróg gminnych. Nie zdążyła zapoznać się z materiałami dotyczącymi 

tych przeglądów. Dodała, że przedstawi Radnym informację z przeglądów dróg po 

zapoznaniu się nim. Podkreśliła, że skupiać się będzie na ścinaniu poboczy, odmulaniu, 

pogłębianiu rowów tam, gdzie jest taka konieczność, wymianie przepustów, osuszaniu i 

dopiero wówczas nastąpi uzupełnianie kruszywem ubytków w drodze oraz wałowanie. 

Omówiła temat dróg położonych poniżej gruntów. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o wilki, które podchodzą do gospodarstw i atakują 

zwierzęta.  

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że 01.03.2025 r. weszła ustawa, która łagodzi ochronę wilka. 

Będzie możliwość płoszenia wilka, ale tylko w uzasadnionych przypadkach. Omówiła 

procedurę z tym związaną. 

 

Pan Radosław Kiwilsza poprosił Panią Burmistrz o wezwanie właściciela działki przy Parku 

za Młynem do jej uprzątnięcia, dodał, że zbliża się majówka, przyjadą turyści, a na działce 

składowana jest ziemia. Poinformował mieszkańców oglądających transmisję Sesji Rady 

Miejskiej o założeniu profilu sołectwa Młynary na Facebook w celu lepszego przepływu 

komunikacji. Poprosił o polubienie strony. Dodał, że profil powstał z myślą o organizacji 

Turnieju Północ-Południe. Omówił harmonogram imprezy. Zaprosił wszystkich mieszkańców 

do udziału w imprezie. 



Pani Burmistrz odpowiedziała, że zaprasza wszystkich mieszkańców gminy do udziału w 

turnieju. Odniosła się do pytania o uprzątnięcia działki i poinformowała, że jest w stałym 

kontakcie z właścicielem działki, odkłady są regularnie wożone. Właściciel sukcesywnie 

równa odkłady. Działka zostanie uprzątnięta. Część ziemi posłuży wyrównaniu innego terenu. 

 

Pan Radosław Kiwilsza dodał, że rywalizacja podczas turnieju jest sprawą drugorzędną. 

Najważniejsze jest to, żeby się ze sobą spotykać. Dodał, że profil na Facebook nie służy do 

hejtów i uprawiania polityki. Osoby takie zostaną zablokowane. 

 

Pani Burmistrz poprosiła Przewodniczącego Rady Miejskiej o ustalenie terminu spotkania z 

Radnymi dotyczącego wypracowania strategii rozwoju gminy.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej  

w Młynarach. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 
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